
Referat af bestyrelsesmøde den 21. Juni 2022 

Deltager: Karina og Jan Gregersen, Hanne Okkerstrøm, Lillian Kragelund og Gitte Skjold (Referent). 

Afbud Marianne Nygaard 

                                                                       

1. Godkendelse af referat  

Godkendt 

 

2. Afdelingsmøde 

Diverse forslag til afdelingen er præsenteret og sendes videre til FællesBo, til vores 

afdelingsmøde 1. Sept. 2022.  

 

3. Opfølgning 

Bestyrelsen har søgt dispositionsfonden om penge til, at dække den første 

vandskade i Slap á. Det har været med på møde den 17. Maj 2022, hvor 

organisationsbestyrelsen har besluttet at betale omkostningerne på 86.257,88 kr, 

som det kostede afdelingen at udbedre skaderne. De bliver indsat på vores 

hensættelseskonto. 

 

Skybrudsskaden i Slap á sidste sommer den 26/7 2021 er dækket af vores forsikring. 

 

Den gamle fodboldbane er ved at blive omlagt til en blomstereng. Derfor er den pt. 

brun. Blomsterengen etableres næste forår 2023. 

 

Vi er blevet gjort opmærksom på, at skraldebilen og fragtbiler har svært ved at 

komme rundt nede i buen på parkeringspladsen, grundet at enkelte biler parkere i 

længere tid. Skraldemanden vil ikke tømme molokkerne, hvis de ikke kan komme 

rundt. Så der skal parkeres i parkeringsbåsene. 

 

4. Evt. 

 

 

 

 

 

 


